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Protokół Nr VII/24 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego 

VII kadencji 
odbytej w dniu 25 października 2024 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 

Punkt 1 (czas 0:00-6:17) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:00 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Pana Starostę, Pana Wicestarostę, Zarząd Powiatu, 
Panią Sekretarz Powiatu, Panią Skarbnik Powiatu, Dyrektorów Szkół oraz uczniów 
z Liceum Ogólnokształcącego w Drawsku Pomorskim wraz z opiekunem Panią Marią 
Półrolnik oraz wszystkich gości zaproszonych i przybyłych na sesję oraz osoby 
oglądające transmisję online. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady sesji Rady Powiatu 
Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej 
Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej Powiatu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, że w sesji 
uczestniczy 16 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana do podjęcia 
prawomocnych uchwał. 
 
Stan ogólny Rady wynosi 17 Radnych. Nieobecni Radni: Radny Karol Korczyński. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 
 
Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Treść listy obecności Gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że podczas Sesji będzie 
towarzyszyć wszystkim zebranym wystawa, o której opowiedział Pan Kazimierz 
Pokutyński. Przewodnicząca Rady zachęciła wszystkich, by w czasie przerwy obejrzeć 
wystawę. 
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Punkt 2 (czas 6:18-6:39) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do ustalenia 
porządku obrad VII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek obrad. 
 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Panie i Panowie Radni chcieliby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 
 

Nikt z Radnych nie wnosił zmian do porządku obrad. 
 
 

Punkt 3 (czas 6:40-9:45) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z V sesji Rady Powiatu 
Drawskiego odbytej w dniu 13 września 2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu z V sesji 
Rady Powiatu Drawskiego z dnia 13 września 2024 r. 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z V sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 13 września 
2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  1 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z V sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 13 września 
2024 r.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do kolejnego 
punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z VI nadzwyczajnej sesji Rady 
Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 24 września 2024 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był do 
wglądu w Biurze Rady Powiatu i spytała, czy Radni mają pytania do protokołu 
z VI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 24 września 2024 r. 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania 
nad przyjęciem protokołu z VI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 
24 września 2024 r. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  1 głosach „wstrzymującym się” 
przyjęła protokół z VI nadzwyczajnej sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 
24.09.2024 r.  
  
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

 
Punkt 4 (czas 9:36-33:05) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac Zarządu 
Powiatu w okresie między sesjami. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę Jacka 
Kozłowskiego. 
 

Głos zabrał Pan Starosta Jacek Kozłowski, który powiedział, że każdy z Radnych 
otrzymał sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. Jeżeli są pytania to bardzo 
proszę.  

 
Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 
Starosty? 
 

Głos zabrała Radna Pani Barbara Głowacka, która poprosiła o informacje czy 
w związku z projektem pn. „Cyberbezpieczny Samorząd dla Powiatu Drawskiego” są 
planowane starania o dotacje na zakup komputerów do poszczególnych jednostek, jeśli 
tak to do jakich? Ponieważ mamy informacje, że w szkołach, szczególnie tych, które 
mają klasy informatyczne, brakuje sprzętu i jest ona przestarzały.  

Poprosiła także o informację czy Zarząd rozpatrzył wniosek Dyrektora Szpitala 
Specjalistycznego MSWiA w Złocieńcu o nieodpłatne użytkowanie na czas 
nieokreślony nieruchomości położonej przy ul. Obr. Westerplatte 11 w Drawsku Pom.? 
Ponieważ decyzją Zarządu ten wniosek miał być przekazany do oceny przez Komisję 
Budżetu, a Komisja nie dostała jeszcze tego wniosku. 

Pani Radna poprosiła również o informację czy Zarząd zapoznał się z pismem od 
Wojewody w sprawie utworzenia w Drawsku Pom. biura paszportowego?  

A także o informację czy istnieje możliwość przeniesienia punktu nieodpłatnej 
pomocy prawnej w Czaplinku w inne miejsce, ze względu na nowe przepisy prawa?  
– czas wypowiedzi 10:53 – 16:30. 

 
Głos zabrała Radna Pani Urszula Ptak, która również spytała jaka jest opinia 

Zarządu w sprawie wniosku Dyrektora Szpitala Specjalistycznego MSWiA w Złocieńcu 
o nieodpłatne użytkowanie na czas nieokreślony nieruchomości położonej przy 
ul. Obr. Westerplatte 11 w Drawsku Pom.? 

 
Głos zabrał Pan Starosta Jacek Kozłowski, który powiedział, że projekt dot. 

Cyberbezpieczeństwa nie dotyczy zakupu nowego sprzętu do poszczególnych 
jednostek, mimo, iż ma świadomość, że taka potrzeba istnieje. Wyjaśnił, że projekt ten 
dotyczy Starostwa i systemów informatycznych obsługujących Urząd. 

 Odpowiedział, że Zarząd nie może podjąć żadnego stanowiska, jeśli chodzi o najem 
długoterminowy. Poinformował, że wniosek nie trafił jeszcze do Komisji, ale trafi  
i rozmowy będą prowadzić wszyscy Radni podczas posiedzenia Komisji. 

Pan Starosta odpowiedział, że prowadzenie biura paszportowego nie należy do 
zadań Powiatu. Natomiast jeśli Wojewoda wyrazi chęć utworzenia biura, powiat może 
zadeklarować pomoc przy tym działaniu, np. znajdując odpowiedni lokal. Powiedział 
także, że Powiat oraz gminy nie powinny ponosić kosztów związanych  
z powstaniem biura, ponieważ to należy do obowiązków Wojewody. Powiedział 
również, że przedstawi sprawę partnerom gminnym na najbliższym konwencie, który 
odbędzie się w połowie listopada.  
W odniesieniu do zapytania o punkt nieodpłatnej pomocy prawnej Pan Starosta 
powiedział, że mając na uwadze, że taki punkt jest potrzebny, zostanie przeprowadzony 
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remont, który oddzieli pomieszczenie w którym aktualnie ten punkt się znajduje. Dzięki 
temu zostaną spełnione wymogi Ustawy na którą powołała się Pani Radna B. Głowacka. 
– czas wypowiedzi 17:12-24:16. 
 

Głos zabrała Radna Pani Grażyna Buczek, która spytała Pana Starostę czy Zarząd 
może zająć się tym, tj. np. punktem nieodpłatnej pomocy prawnej, po zapoznaniu się 
z wnioskami Komisji Rewizyjnej. 

 
Głos zabrał Pan Starosta Jacek Kozłowski, który zgodził się na prośbę Pani Radnej 

Grażyny Buczek. Powiedział, że raczej chcemy dostosować ten obiekt, a nie szukać 
innego miejsca na przeniesienie tego biura pomocy prawnej, ponieważ wiedzą, że 
znajduje się ono w tym miejscu od wielu lat.  

 
Głos zabrała Radna Pani Grażyna Buczek, która powiedziała, że zależy im na tym 

pomieszczeniu, ale rozmowy na ten temat będą po protokole z kontroli. 
 

Głos zabrał Pan Starosta Jacek Kozłowski, który powiedział, że Zarząd czeka na 
wnioski Komisji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 

Pana Starosty? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Głos zabrał Pan Starosta Jacek Kozłowski, który powiedział, że Zarząd, zwrócił się 

z prośbą do Ministerstwa Obrony Narodowej, aby rozważył czy droga powiatowa 
w miejscowości Złocieniec, która łączy Jednostkę Wojskową z DK20, jest drogą która 
należy do powiatu i czy to on powinien zająć się remontem tejże drogi, czy powinna 
ona mieć charakter militarny? Poinformował, że Powiat uzyskał odpowiedź od 
Ministerstwa, że droga stanie się drogą o znaczeniu militarnym, co sprawi, że będąc 
nadal drogą powiatową, jej przebudowa zostanie wykonana w innych standardach. 
Kolejno Pan Starosta powiedział, że razem z Panem Wicestarostą odbyli rozmowę 
z Panią Wiceminister Kultury i Dziedzictwa Narodowego Bożeną Żelazowską, 
odnośnie możliwości sfinansowania remontu oraz możliwości funkcjonowania muzeum 
PGR w Gudowie. Pan Starosta poinformował także, że kwota 2.000.000,00 zł, która 
miała być przeznaczona na remont budynku muzeum PGR, a która miała zostać 
zwrócona ze względu na brak możliwości jej spożytkowania zgodnie z umową, może 
zostać wydana w mniejszym zakresie, aby zabezpieczyć w.w. budynek.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania do 
Pana Starosty? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
 

Punkt 5 (czas 33:06-54:05) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 
 

Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który pogratulował zagospodarowania 
tych środków i życzył więcej takich sukcesów. Zwrócił się także z prośbą do Pana 
Starosty o dokładniejsze odpowiedzi na zadawane przez Radnych pytania, ponieważ 
odpowiedź, która dostał Pan Radny na zadane pytanie nie spełnia żadnych wymogów 
odpowiedzi, nie jest precyzyjna. Następnie zwrócił się z prośbą, aby w porządku obrad 
Sesji pod numerem druku znajdował się link przekierowujący do załączonych 
materiałów oraz czy istnieje możliwość, aby porządek posiedzeń Zarządu był 
publikowany na Stronie Powiatu Drawskiego. Kolejne zapytanie Pana Radnego 
dotyczyło kryterium przyznania nagrody dyrektorskiej dla Pani Dyrektor ze Złocieńca. 
Złożył także wniosek, o wycofanie decyzji dotyczącej łączenia klas w Zespole Szkół  
w Drawsku Pomorskim – odczytano treść wniosku.  

 
Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  
 

Głos zabrała Radna Pani Urszula Ptak, która zwróciła się z zapytaniem do Pana 
Starosty odnośnie budynku w Machlinach oraz montażu windy przy budynku 
w Drawsku Pomorskim ul. Obr. Westerplatte 11. 
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Głos zabrał Radny Pan Piotr Tylman, który złożył wniosek o usuniecie przeszkody 
architektonicznej w m. Darskowo gm. Złocieniec, tj. słupa trzymającego napowietrzna 
linie energetyczną. 
 
Treść złożonego wniosku stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
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Głos zabrała Radna Pani Barbara Głowacka, która złożyła interpelacje dotyczącą 
pola namiotowego „Murzynka” nad j. Lubie w związku z decyzją o jego zamknięciu. 
Odniosła się do odpowiedzi uzyskanej od Pana Starosty zdecydowanie po terminie. 
Powiedziała również, złożyła 2 zapytania dotyczące tego co się zadziało w Zespole 
Szkół w Drawsku Pom., do jednego zapytania dołączone było pismo uczniów i Pani 
Radna na sesji otrzymała zapewnienie, że to pismo zostanie przekazane do Pani 
Dyrektor, w związku z tym, że opisywane problemy są w kompetencji Dyrektora, 
natomiast podczas wyjazdowej komisji w tej szkole, po upływie miesiąca Pani dyrektor 
po zadaniu jej pytania w tym temacie była bardzo zdziwiona, ponieważ nie otrzymała 
tego pisma. Natomiast w odpowiedziach od Pana Starosty jest zlekceważenie, są one 
zbywające, stąd prośba o przekazanie tego pisma do Pani Dyrektor oraz aby Pan Starosta 
jeszcze raz pochylił się nad tym. W nawiązaniu do problemu rezygnacji uczniów  
z uczęszczania na lekcję religii – młodzież zrezygnowała po tym, jak w planie lekcje 
religii zostały ustalone na 8 i 9 lekcji, a uczniowie w większości są dojezdni i nie mają 
możliwości powrotu autobusem o tak później godzinie. Jeśli chodzi o 2 zapytanie, na 
które Pani Radna dostała odpowiedź po ponad miesiącu, nie odpowiada na żadne zadane 
w tym piśmie pytanie – podstawa prawna łamania prawa przez Panią Dyrektor, nie 
została wskazana – odpowiedź jest niezrozumiała, są przytoczone sprawy niezwiązane 
z zapytaniem, więc również prośba o pochylenie się Pana Starosty jeszcze raz nad tym 
zapytaniem. – czas wypowiedzi 43:20-53:48. 
 
Treść złożonej interpelacji stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze złożyć 

interpelacje, wnioski lub zapytania?  
 
Nikt z Radnych więcej interpelacji, wniosków i zapytań nie zgłaszał. 
 
 

Punkt 6 (czas 54:06-56:09) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś w trybunie chciałby zabrać głos? 
 
Głos zabrał Pan Zbigniew Cygan, który wystąpił w imieniu mieszkańców m. Dołgie 

w sprawie wniosku o objęcie jeziora Kamień strefą ciszy. Przedstawiając argumenty za, 
poprosił o poparcie wniosku.  
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Punkt 7 (czas 56:10-1:13:15) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Genowefę Polak – 
Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Spraw Społeczno - Publicznych 
o przedstawienie sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani Genowefa Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki 
i Spraw Społeczno- Publicznych, która powiedziała, że Komisja obradowała na siedmiu 
posiedzeniach, tj. 30.09.2024 r., 04.10.2024 r., dwukrotnie 10.10.2024 r., dwukrotnie 
18.10.2024 r., 24.10.2024 r. i przedstawiła omawiane na tych posiedzeniach sprawy.  
– czas wypowiedzi 56:34 – 1:09:20. 

 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Grażynę Buczek 

Wiceprzewodniczącą Komisji Rewizyjnej o przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

 
Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Komisji Rewizyjnej – Pani Grażyna Buczek, 

która powiedziała, że Komisja obradowała na czterech posiedzeniach, tj. 18.10.2024 r., 
24.10.2024 r., 25.10.2024 r. oraz 27.10.2024 r. i przedstawiła omawiane na tych 
posiedzeniach sprawy. – czas wypowiedzi 1:09:34 - 1:10:05. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pana P. Tylman i złożenie sprawozdania.  
 

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – Pan P. Tylman, 
który powiedział, że Komisja obradowała na trzech posiedzeniach, tj. 13.09.2024 r., 
24.09.2024 r. oraz 04.10.2024 r. i przedstawił omawiane na tych posiedzeniach sprawy. 
– czas wypowiedzi 1:10:16-1:12:58. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącą Komisji 

Wspólnej – Panią Genowefę Polak i złożenie sprawozdania. 
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Głos zabrała Pani Genowefa Polak – Przewodnicząca Komisji Wspólnej, która 
powiedziała, że omawiane przez Komisję sprawy zostały przedstawione we 
wcześniejszej wypowiedzi. 

 
 

 Punkt 8 (czas 1:13:16-1:17:13) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja 
Przewodniczącej Rady Powiatu z prac w okresie między sesjami.  
 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu przygotowała sprawozdanie o tym w jakich 
spotkaniach uczestniczyła w okresie od 13 września 2024r. do 24 października 2024r.: 
 
Treść omówionego sprawozdania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
 
 

Punkt 9 (czas 1:17:14-1:42:57) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja o stanie 
realizacji zadań oświatowych na terenie powiatu drawskiego w roku szkolnym 
2023/2024. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Izabelę Krężołek –
Naczelnika Wydziału Edukacji o przedstawienie informacji. 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik Izabela Krężołek, która za pomocą prezentacji 

uzupełniła przedstawione wcześniej informacje o stanie realizacji zadań oświatowych 
na terenie powiatu drawskiego w roku szkolnym 2023/2024. 

 
Treść omówionej informacji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania? 
 
Głos zabrała Radna Pani Urszula Ptak, która spytała jaka jest subwencja oświatowa 

na uczniów z Ukrainy? 
 
Głos zabrała Pani Naczelnik Izabela Krężołek, która powiedziała, że subwencja 

oświatowa przewiduje dodatkowe środki na uczniów z Ukrainy, jednak wynikają one 
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z potrzeby prowadzenia dla tych uczniów dodatkowych lekcji z języka polskiego. 
Poinformowała również, że co miesiąc są przyznawane środki finansowe z Ministerstwa 
Finansów w ramach Funduszu Pomocy Ukrainie w kwocie około 30.000,00 zł. 

 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który pogratulował Pani Naczelnik 

bardzo dobrze przygotowanego raportu. Następnie odniósł się do zawartego w raporcie 
wykresu z ilością absolwentów i potencjalnych uczniów w szkołach średnich 
w poszczególnych latach. Zachęcił do przyłożenia wszelkich starań, aby zachęcać 
uczniów do kontynuowania nauki w naszych placówkach. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy są jeszcze jakieś pytania? 
 

Głos zabrał Radny Pan Piotr Tylman, który zwrócił uwagę na wykresy, które 
ukazują, że w szkołach technicznych jest dużo mniejsza liczba uczniów, którzy 
przystępują do egzaminu maturalnego oraz występuję mniejsza zdawalność tych 
egzaminów. Co za tym idzie, zapytał ilu uczniów z tych absolwentów kontynuuje 
późniejszą naukę na szkołach wyższych? 

 
Głos zabrała Pani Naczelnik Izabela Krężołek, która stwierdziła, że istnieje błędne 

przekonanie, iż nauka w technikum jest łatwiejsza niż w liceum ogólnokształcącym. 
Dodatkowo problemem może być brak zdecydowania młodego człowieka, jaki zawód 
chce wykonywać w życiu. Poinformowała, że Starostwo jako Urząd nie prowadzi badań 
dotyczących dalszych losów absolwentów szkół średnich, jednakże poprosi dyrektorów 
szkół ponadpodstawowych o przedstawienie takowej informacji. 

 
Głos zabrała Radna Pani Urszula Ptak, która powiedziała, że możemy się pochwalić 

środkami finansowymi ze Strefy Centralnej zapisanymi na szkolnictwo branżowe, co za 
tym idzie będziemy mieć bardziej rozwinięte nauczanie w tychże szkołach.  

 
Głos zabrała Radna Pani Barbara Głowacka, która w nawiązaniu do tabeli 

przedstawiającej rezultaty rekrutacji uczniów do Zespołu Szkół w Drawsku Pomorskim, 
poinformowała, że mimo ciężkiego roku ilość uczniów wynosi 101. Przedstawiła dane 
zrekrutowanych uczniów w poszczególnych oddziałach Zespołu Szkół i powiedziała, 
aby zwrócić uwagę na liczebność uczniów w poszczególnych oddziałach jeśli chodzi 
o plan nauczania.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy są jeszcze jakieś pytania 
 
Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał. 
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Głos zabrała Pani Naczelnik Izabela Krężołek dziękując za pozytywną opinię na 
temat informacji o realizacji zadań oświatowych oraz podziękowała Pani Anecie 
Kuszmar, pracownikowi Wydziału Edukacji, która uczestniczyła w wykonaniu tych 
materiałów. 
 
 

Punkt 10 (czas 1:42:58-1:48:19) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja z analizy 
oświadczeń majątkowych dokonanych przez: 

a) Wojewodę; 
b) Starostę; 
c) Przewodniczącego Rady; 
d) Urząd Skarbowy. 

 
Analizę oświadczeń majątkowych dokonanych przez Wojewodę stanowią 
załączniki nr 14, 15, 16 do protokołu. 
Analiza oświadczeń majątkowych dokonanych przez Starostę stanowi załącznik nr 
17 do protokołu. 
Analizę oświadczeń majątkowych dokonanych przez Przewodniczącą Rady 
Powiatu stanowią załączniki nr 18, 19 do protokołu. 
Analizę oświadczeń majątkowych dokonanych przez Urząd Skarbowy stanowią 
załączniki nr 20, 21 do protokołu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Starostę Pana Jacka 
Kozłowskiego. 

 
Głos zabrał Starosta Pan Jacek Kozłowski, który powiedział, że oświadczenia 

oprócz kilku drobnych błędów są złożone prawidłowo. Poinformował, że oświadczenia 
są dostępne na stronie internetowej Starostwa Powiatowego w Biuletynie Informacji 
Publicznej. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania do Pana 

Starosty? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady Powiatu, która poinformowała o złożonych 

oświadczeniach majątkowych przez Radnych na dwa miesiące przed upływem kadencji, 
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tj. na dzień 29 lutego 2024 r. oraz według stanu na dzień 31 grudnia 2023 r., tj. do dnia 
30 kwietnia 2024r. Zaznaczyła, że wszystkie nieprawidłowości zostały zawarte 
w analizie, a także, że mają charakter formalny i nie wymagają dodatkowej kontroli. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania. 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
 

Punkt 11 (czas 1:48:20-3:49:12) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały 
w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego wyznaczenia strefy ciszy na jeziorze 
Kamień w miejscowości Dołgie, gm. Drawsko Pomorskie, powiat drawski. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Radnego Pana 
Piotra Tylmana - Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 

Głos zabrał Radny Pan Piotr Tylman - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków 
i Petycji, który szczegółowo omówił treść i uzasadnienie do uchwały. Poinformował, 
że na posiedzeniu w dniu 04 października 2024 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji 
po dokonaniu analizy przepisów prawa oraz stanowiska Burmistrza Drawska 
Pomorskiego podjęła uchwałę nr I/2024 z dnia 04 października 2024 r. w której 
rekomenduje Radzie Powiatu Drawskiego uznanie wniosku o wyznaczenie strefy ciszy 
na jeziorze Kamień w miejscowości Dołgie, gm. Drawsko Pomorskie, powiat drawski 
za bezzasadny. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pana 

Piotra Tylmana - Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który zaapelował do mieszkańców, by 

składając wniosek o strefę ciszy na jeziorach, występowali do Urzędu Miasta i Gminy 
o plan zagospodarowania przestrzennego i ewentualne przekształcenie wnioskowanych 
miejsc na tereny o charakterze rekreacyjnym. Powiedział, że wtedy Radni Powiatu, 
którzy są kompetentni do wydania decyzji przychylą się do pozytywnego jej 
rozpatrzenia. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy Państwo Radni mają pytania. 
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Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały 

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie rozpatrzenia 
wniosku dotyczącego wyznaczenia strefy ciszy na jeziorze Kamień w miejscowości 
Dołgie, gm. Drawsko Pomorskie, powiat drawski. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr VII/52/2024 w sprawie rozpatrzenia wniosku dotyczącego 
wyznaczenia strefy ciszy na jeziorze Kamień w miejscowości Dołgie, gm. Drawsko 
Pomorskie, powiat drawski 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 1:48:20 – 1:55:50 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność 
Powiatu Drawskiego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Pana Rafała 

Szczuchniaka – Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
 

Głos zabrał Pan Rafał Szczuchniak - Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Nieruchomościami, który szczegółowo omówił treść i uzasadnienie do uchwały oraz 
powiedział, że do sprzedaży nieruchomości położonej w miejscowości Wierzchowo, 
niezbędna jest decyzja Rady Powiatu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który zapytał czy skoro jest inwestor, 

który potrzebuje tak dużych działek, czy jest informacja co miałoby powstać w tym 
miejscu. 

 
Głos zabrał Pan Rafał Szczuchniak - Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, który powiedział, że dla przedmiotowej nieruchomości nie ma 
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jeszcze uchwalonego planu zagospodarowania przestrzennego, dlatego Wydział 
próbował wystąpić o wydanie decyzji o warunkach zabudowy, jednak Pan Wójt 
odmówił. Wyjaśnił również, że jeżeli nie ma wydanego planu zagospodarowania 
przestrzennego, można dokonać podziału w celu rolnym i wtedy jedna działka miała by 
około 30 arów, czyli że na jednej 86 arowej działce powstałyby dwie działki 30 arowe 
26 arowa droga dojazdowa, która by miała rozmiary drogi powiatowej. Stąd 
stwierdzono, że niezasadne jest dzielenie przedmiotowej działki i Powiat chciałby 
spróbować sprzedać tą nieruchomość w całości. Pan Naczelnik poinformował, że nie 
„wchodzi w rachubę” budowa biogazowni ani paneli fotowoltaicznych na omawianej 
działce. Podejrzewa, że przedsiębiorca, który kupił działkę Skarbu Państwa, będzie 
chciał poszerzyć swoją działalność w dziedzinie przemysłu drzewnego. 

 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który zapytał o stanowisko gminy 

Wierzchowo w sprawie sprzedaży w.w. działki? 
 
Głos zabrał Pan Rafał Szczuchniak - Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami, który powiedział, że do sprzedaży nie jest potrzebna opinia gminy 
Wierzchowo i nie mają takiej informacji. Natomiast odmówili podziału działki, ze 
względów formalnych, wynikających z ustaw. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały 

i  poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Drawskiego. 
 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr VII/53/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 
stanowiącej własność Powiatu Drawskiego.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 1:55:55 – 2:01:34 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła przerwę. (czas 2:01:35 – 2:24:56) 
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Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu współpracy Powiatu 
Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi 
działalność pożytku publicznego na lata 2025 – 2029”. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Kuleszę - Głównego Specjalistę ds. Organizacji Pozarządowych i Współpracy 
z Przedsiębiorcami. 
 

Głos zabrała Pani Joanna Kulesza - Główny Specjalista ds. Organizacji 
Pozarządowych i Współpracy z Przedsiębiorcami, która podziękowała wszystkim 
osobom, organizacjom i podmiotom za współpracę i uwagi odnośnie „Wieloletniego 
programu współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2025 – 2029”. 
Powiedziała, że tworząc Kooperatywę od dwóch lat, małymi krokami realizują 
wszystkie pomysły.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Joannę Tyszkiewicz –

Przedstawicielkę Organizacji Pozarządowych Kooperatywa Mosty Perspektyw 
Pojezierze Drawskie. 

 
Głos zabrała Pani Joanna Tyszkiewicz - Przedstawicielka Organizacji 

Pozarządowych Kooperatywa Mosty Perspektyw Pojezierze Drawskie, która 
szczegółowo wyjaśniła funkcjonowanie, cele i założenia Kooperatywa Mosty 
Perspektyw Pojezierze Drawskie. 

 
Głos zabrał Radny Pan Stanisław Cybula, który zwrócił uwagę na to, jak do tej pory 

współpracują Samorządowcy z organizacjami oraz poinformował o współpracy powiatu 
drawskiego, świdwińskiego i łobeskiego.  

 
Głos zabrała Pani Joanna Tyszkiewicz, która poinformowała, że w związku ze 

Zintegrowanymi Inwestycjami Terytorialnymi, Kooperatywa jest na bieżąco 
w kontakcie z organizacjami, które tworzą „ciało doradcze” społeczno – gospodarcze. 
Powiedziała, że jej osobiście bardzo zależy na powstaniu Centrum Organizacji 
Pozarządowych na terenie Powiatu Drawskiego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Piotra Jaśkiewicza – 

Prezesa Fundacji Nauka dla Środowiska w Koszalinie. 
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Głos zabrał Pan Piotr Jaśkiewicz, który podziękował za stworzenie przestrzeni dla 
sektora ekonomii społecznej, który w tym roku w Powiecie Drawskim na poziomie 
województwa zachodniopomorskiego szczególnie zaistniał. Powiedział, że jako 
fundacja dystrybuują środki pozyskane z Funduszy Europejskich na Rzecz Rozwoju 
Województwa Zachodniopomorskiego. Pogratulował tego, iż na terenie Powiatu 
Drawskiego, powstało wiele miejsc pracy w sektorze ekonomii społecznej, dla osób 
szczególnie wrażliwych na rynku pracy, którym nie łatwo jest znaleźć zatrudnienie. 
Wskazał, że w.w. sektorze zatrudnienia w ciągu kilku miesięcy, mamy jeden 
z najwyższych wskaźników w Polsce. Zwrócił się do Radnych i młodzieży zebranej na 
Sali obrad, aby korzystając z tego, iż w przyszłym roku mają być przeznaczone duże 
środki finansowe na działalność organizacji pozarządowych, dalej prężnie działać w tym 
sektorze. 

 
Głos zabrała Radna Pani Barbara Głowacka, która spytała ile, ze wszystkich 

nowopowstałych miejsc pracy, znajduje się w spółkach, a ile w organizacjach, tzn. 
w stowarzyszeniach, fundacjach, które nie są działalnością gospodarczą? 

 
Głos zabrał Pan Piotr Jaśkiewicz, który powiedział, o ile dobrze pamięta, że 29 

miejsc pracy jest w spółkach non profit, natomiast pozostałe podmioty są rozproszone 
w organizacjach pozarządowych, z tym, że niektóre organizacje dopiero co zostały 
utworzone przez osoby, które napłynęły do Powiatu Drawskiego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma jeszcze pytania? 
 
Głos zabrał Radny Pan Waldemar Włodarczyk, który zwrócił się z pytaniem do 

Pana Starosty czy plan współpracy, który ma zostać dziś zatwierdzony jest obligatoryjny 
do budżetu, czy jeszcze będzie mógł być poddany korekcie? 

 
Głos zabrała Pani Joanna Kulesza, która powiedziała, że organizacje pozarządowe 

Powiatu Drawskiego są malutkie, niedofinansowane i potrzebują działań 
wspomagających wzrost potencjału organizacji pozarządowych. 

 
Głos zabrał Radny Pan Waldemar Włodarczyk, który powiedział, że biorąc pod 

uwagę wielkość środków przeznaczonych na ten cel, chce zwrócić uwagę na problem 
jaki może pojawić się dla Zarządu. Zapytał, czy w budżecie będzie można jeszcze 
wzmocnić działania związane z tymi działaniami? 

 
Głos zabrała Radna Pani Urszula Ptak, która spytała o kwotę ukazaną w pozycji 6, 

tj. 160.000,00 zł i przewidzianą na działania wspomagające wolontariatu młodzieży 
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w roku 2025 – 15.000,00 zł. Spytała, dlaczego tej kwoty nie można przekazać od razu 
na poszczególne działania, tylko jeszcze trzeba pisać prośbę o dodatkowe pieniądze. 

 
Głos zabrała Pani Joanna Kulesza, która omówiła, że organizacje pozarządowe 

łączą się, by móc budować swój potencjał i starać się o środki finansowe zewnętrzne. 
 
Głos zabrał Starosta Pan Jacek Kozłowski, który odpowiadając na pytanie Radnego 

Pana Waldemara Włodarczyka, powiedział, że kwota jest faktycznie dość duża, ale jeśli 
chcemy wzmacniać organizacje pozarządowe, aby mogły one same występować po 
środki zewnętrzne to trzeba im dać na to szanse i możliwości. Powiat będzie 
monitorował użytkowanie wskazanej kwoty i jeżeli nie zostaną one wykorzystane na 
przeznaczony w Uchwale cel, zostaną przesunięte na inne potrzeby, gdzie będzie 
większe zapotrzebowanie. 

 
Głos zabrała Radna Pani Urszula Ptak, która spytała, że skoro mamy około 

80 stowarzyszeń sportowych, w tym załóżmy 40 działających, to jak będą podzielone 
środki finansowe z roku 2025 tylko na działalność stowarzyszeń sportowych 
promujących Powiat i mających swoje działania, chcących się wesprzeć środkami 
z Powiatu. Stwierdziła, że kwota w pkt. 6, według jej uznania, jest zbyt wysoka. 

 
Głos zabrała Radna Pani Barbara Głowacka, która odnosząc się do omawianego 

programu współpracy, powiedziała, że był on pisany, konsultowany, tworzony, 
przemyślany przez wiele organizacji pozarządowych, przez przedstawicieli, którzy się 
spotykali i on-line i stacjonarnie, na warsztatach i wizytach studyjnych, więc kierunek 
tego programu idzie też w tym, aby te organizacje ze sobą współpracowały, aby zadania, 
które są były faktycznie o zasięgu powiatowym, a tam gdzie można, aby były 
dofinansowywane, np. z funduszy gminnych. Jeżeli jest mowa o większym wspieraniu 
i rozpowszechnianiu kultury fizycznej i turystyki oraz ochrona i promocja zdrowia, to 
myślano o tym podczas spotkań, aby tam gdzie można, czyli jak kluby sportowe mają 
duże możliwości pozyskiwania środków, to aby właśnie sięgać po te inne zewnętrzne 
środki, nie tylko te z Powiatu. Powiedziała również, że program ten nie zaspokoi 
wszystkie potrzeby organizacji pozarządowych. Podkreśliła, że podział zadań 
wymienionych w programie powstał przy udziale wielu, a nie jednej, organizacji 
pozarządowych z Powiatu Drawskiego, także głos jednej organizacji czy jednego 
Radnego nie może kwestionować dlaczego jest taki, a nie inny podział. 

 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który powiedział, że przekonuje go 

pomysł podziału zawartego w programie i liczy na to, że będzie to wydatkowane na 
skuteczne działanie i wzmocnienie organizacji pozarządowych, żeby mogły one dzięki 
tym zasobom finansowym mogły się wzmocnić i rozbudować na tyle, aby sięgać po 
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fundusze zewnętrzne. Powiedział, że liczy na to, że środki te będą przyznawane w takim 
stopniu, aby faktycznie można było wykazać skuteczne działanie organizacji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały 

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie uchwalenia 
„Wieloletniego programu współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 
lata 2025 – 2029”. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr VII/54/2024 w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu 
współpracy Powiatu Drawskiego z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
prowadzącymi działalność pożytku publicznego na lata 2025 – 2029”. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 2:24:57 – 3:17:38. 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały o zmianie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Grażynę 
Buczek – Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 
 

Głos zabrała Radna Grażyna Buczek - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej, która 
zwróciła się z prośbą do Państwa Radnych, o pozwolenie na przeniesienie 
przeprowadzenia kontroli w Powiatowym Urzędzie Pracy w Drawsku Pomorskim 
z miesiąca październik na miesiąc listopad, co spowodowane jest dużą ilością pracy 
Komisji Budżetowej w miesiącu październik. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały 

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr VII/55/2024 w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:17:39 – 3:19:43. 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego utworzenia Okręgowej Komisji 
Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Izabelę 
Krężołek – Naczelnika Wydziału Edukacji.  

 
Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Edukacji – Izabela Krężołek, która 

szczegółowo omówiła uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały 

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie wyrażenia 
stanowiska dotyczącego utworzenia Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą 
w Szczecinie. 
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Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr VII/56/2024 w sprawie wyrażenia stanowiska dotyczącego 
utworzenia Okręgowej Komisji Egzaminacyjnej z siedzibą w Szczecinie. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:19:44 – 3:23:13. 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie podziałów środków PFRON na realizację 
zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych 
w 2024 roku. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Kamilę 

Kowalik – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Drawsku Pomorskim. 
 
Głos zabrała Pani Kamila Kowalik - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Drawsku Pomorskim, która szczegółowo omówiła uzasadnienie do 
uchwały. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który zwrócił się z prośbą do Pani 

Dyrektor, aby dokładniej rozpisywać kwoty w poszczególnych punktach, dlaczego się 
nie wykorzystały i na co zostaną przesunięte. 

 
Głos zabrała Pani Kamila Kowalik - Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Drawsku Pomorskim, która przystała na prośbę Pana Radnego 
M. Chojnackiego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały 

i  poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały zmieniającej uchwałę 
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w sprawie podziałów środków PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej 
i społecznej oraz zatrudnianie osób niepełnosprawnych w 2024 roku. 

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
16 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr VII/57/2024 zmieniającą uchwałę w sprawie podziałów środków 
PFRON na realizację zadań z rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudnianie 
osób niepełnosprawnych w 2024 roku. 
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:23:14 – 3:33:02 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  

 
Głos zabrała Skarbnik Powiatu – Pani Joanna Andrykowska, która szczegółowo 

omówiła uzasadnienie do uchwały.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały 

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024.  

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  1 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr VII/58/2024 o zmianie uchwały w sprawie w sprawie zmian 
w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2024.  
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:33:03 – 3:45:46 
 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zmian w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku Gospodarstwa 
Krajowego. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz do uchwały Panią Joannę 
Andrykowską- Skarbnika Powiatu.  
 

Głos zabrała Skarbnik Powiatu - Joanna Andrykowska, która szczegółowo omówiła 
uzasadnienie do uchwały. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do Pani 
Skarbnik? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała Radnym treść projektu uchwały 

i poinformowała, że Radni przystąpią do głosowania uchwały w sprawie zaciągnięcia 
pożyczki w Banku Gospodarstwa Krajowego. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Rada Powiatu w obecności 16 Radnych: 
12 głosami „za” przy 
  3 głosach „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr VII/59/2024 w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Banku 
Gospodarstwa Krajowego.  
 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
Czas omawiania uchwały: 3:45:47 – 3:49:12 
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Punkt 12 (czas 3:49:13 – 4:20:34) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Starostę Pana Jacka 
Kozłowskiego. 

 
Głos zabrał Pan Starosta Jacek Kozłowski, który zwracając się do Państwa 

Radnych, odnośnie wcześniejszych próśb, wyjaśnił, że jeżeli pytanie zadane jest 
w sposób nieprecyzyjny, to i odpowiedź będzie udzielona w ten sposób. Pan Starosta 
przeprosił Radną Panią Barbarę Głowacką za zbyt późne udzielenie odpowiedzi na 
złożone pismo. Odpowiedział, również na prośbę Pana Radnego Michała Chojnackiego 
w sprawie udostępniania porządków obrad sesji oraz Zarządu. 

 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który uszczegółowił, że chodzi o to, aby 

porządek obrad Zarządu był publikowany przed Zarządem, natomiast przy porządku 
sesji, były załączane dokumenty pod numerem druku. 
 

Głos zabrał Pan Starosta, który kontynuował swoją wypowiedź i odpowiedział po 
krótce Radnym na zadane przez nich interpelacje i zapytania.  

 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który zwrócił się do Pana Starosty, 

mówiąc, że odpowiedział Pani Radnej Barbarze Głowackiej, natomiast pominął jego 
ostatnie oficjalne zapytanie, złożone na piśmie, w którym było 6 pytań, na które nie 
zostały udzielone wymijające odpowiedzi, a można było to zrobić precyzyjnie, stąd 
prośba o dokładniejsze odpowiedzi na zadane przez niego pytania. 

 
Głos zabrał Pan Starosta, który odpowiedział Radnemu Panu Michałowi 

Chojnackiemu i poprosił, aby jeszcze raz zadać te pytania precyzyjniej, wtedy 
odpowiedzi również będą bardziej precyzyjne. 

 
Głos zabrał Radny Pan Michał Chojnacki, który powiedział, że jeszcze raz gratuluje 

i że naprawdę wierzy w sukces obecnego Zarządu, dlatego bardzo prosi, aby Pan 
Starosta jeszcze raz przeczytał te pytania i odpowiedź, której udzielił. 

 
Głos zabrał Pan Starosta, który odpowiedział Radnemu Panu Michałowi 

Chojnackiemu i powiedział, że chciałby wiedzieć, w którym zakresie odpowiedz nie 
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satysfakcjonuje Pana Radnego oraz, że gwarantuje, że zrobi wszystko, aby mu 
odpowiedzieć w najlepszy sposób. 

 
Głos zabrała Pani Radna Urszula Ptak, która powiedziała, że uważa iż Pan Starosta 

nie odpowiedział jej do końca oraz, że stara się być w stosunku do niej złośliwy. 
Powiedziała również, że nie można odpowiadać w taki sposób jak Pan Starosta to zrobił 
na jej pytanie, bo trzeba się nad tym zastanowić. 

 
Głos zabrał Starosta Pan Jacek Kozłowski, który odpowiedział, że poczeka na 

pisemną wersję tego zapytania i na pewno pisemnie na nie odpowie. 
 

Głos zabrał radny Pan Waldemar Włodarczyk, który poprosił, odnośnie budynku 
w Gudowie, aby projektant osobiście obejrzał konstrukcję dachu, ponieważ być może 
jest możliwość jej pozostawienia, tylko ją odrestaurować, a środki, które miały by zostać 
na to przeznaczone przenieść na szerszy zakres modyfikacji tego obiektu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 
 
Głos zabrała Radni Pani Barbara Głowacka, która powiedziała, że występuję 

problem z komunikacją miedzy Starostą a Radnymi. Odniosła się, do swoich zapytań, 
na które dostała niedokładne odpowiedzi. Spytała Pana Starostę czy powinna jeszcze 
raz złożyć swoje wcześniejsze pismo w bardziej dokładnej i precyzyjnej formie, czy 
zostanie przesłana petycja uczniów do Pani Dyrektor? Powiedziała, również, że nie wie 
jak doprecyzować pytanie o podstawę prawną łamania prawa przez Panią Dyrektor. 

 
Głos zabrał Starosta Pan Jacek Kozłowski, który powiedział, że dziś osobiście 

udzieli Pani Radnej podstawy prawnej do jej zapytania. Powiedział także,  
iż otrzymaliśmy już opinię organu nadzoru pedagogicznego, który stwierdził,  
że w arkuszach organizacyjnych, które musiał zaopiniować ZS w Drawsku Pom. brakuje 
informacji o posiadaniu kwalifikacji nauczyciela i są to jedyne nieprawidłowości, a to 
znaczy, że wszystko inne jest prawidłowe, zgodne z prawem. 

 
Głos zabrał Wicestarosta Pan Tomasz Budzyński, który w sprawie pytania 

o nagrodę dyrektorską, wyjaśnił, że to Zarząd decyduje o jej przyznaniu. Po krótce 
przedstawił kryteria, które według niego są podstawą do przyznania w.w. nagrody. 

 
Głos zabrał Radny Pan Zbigniew Dudor, który zaapelował o poszanowanie czasu 

sesyjnego, precyzyjne wypowiedzi i ograniczenie „szermierki słownej” do minimum. 
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Głos zabrała Radna Pani Barbara Głowacka, która powiedziała, że zaniepokoiły ją 
słowa Pana Starosty, iż w Zespole Szkół w Drawsku Pomorskim jest bardzo dobrze, 
ponieważ, odnosząc się do dokumentów jakie zostały złożone, uważa, że jest bardzo 
źle. 

 
Głos zabrał Pan Radny Michał Chojnacki, który odniósł się do wypowiedzi Pana 

Radnego Zbigniewa Dudora i powiedział, że opozycja ma prawo nie wiedzieć co robi  
i o czym dyskutuje Zarząd, więc nie będą odbierali opozycji głosu.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

 
Punkt 13 (czas 4:20:35 – 4:22:24) 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos? 
 

Głos zabrała Pani Maria Półrolnik, która w imieniu swoim i obecnej na Sali Obrad 
młodzieży, podziękowała za możliwość udziału w Sesji Rady Powiatu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała o Uroczystej Sesji z okazji 

Narodowego Święta Niepodległości, która odbędzie się 8 listopada 2024 r. o godzinie 
17:00 w Ośrodku Kultury w Drawsku Pomorskim przy ul. Marszałka J. Piłsudskiego 12 
w Drawsku Pomorskim. Serdecznie zaprosiła do udziału w Sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś ma jeszcze jakieś pytania? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
 

Punkt 14 (czas 4:22:25 – 4:22:56) 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad 
o godzinie 13:23 zamknęła VII sesję Rady Powiatu Drawskiego i poinformowała 
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Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu w Wydziale Biuro Rady 
Powiatu. 
 
 
    
    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Patrycja Szkolnicka                               Violetta Zbytek 
 
 
Sporządziła: Patrycja Szkolnicka 


